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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem adnak pénzt az Illatos úti telep 
talajcseréjére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A kormány sokat beszél a környezetvédelemről, de nem látni, hogy tenne is valamit ennek 
érdekében. Környezetvédelmi intézkedések nem születnek, környezetkárosítók annál inkább. A 
legújabb állomása az orbáni klímaámokfutásnak a Budapesti Vegyi Művek Illatos úti telephelyén 
tapasztalható óriási mértékű talajszennyezés. A talajba szivárgott nagy mennyiségű hidrogén-klorid 
veszélyezteti sok tízezer ember egészséges ivóvíz-ellátását. Szakértők véleménye szerint a 
megoldást a talajcsere jelentené, amelynek költsége 15 milliárd forint, de a IX. kerületnek erre nincs
pénze, a kormány pedig nem segít.

Az említett területen ezt megelőzően utoljára 2011-ben végeztek teljes körű vizsgálatot. A most 
elvégzett ellenőrzés világosan megmutatta, hogy a szennyezés továbbra is fennáll, veszélyt jelentve 
az emberek egészségére.

Tisztelt Miniszter Úr, a környezetszennyezés és az emberek egészsége, életminősége olyan 
területek, amelyeket nem szabad alárendelni politikai csatározásoknak. Ha a kormánynak volt arra 
sokszor tízmilliárd forintja, hogy kielégítse Semjén Zsolt kitömött állatok iránti szenvedélyét vagy 
arra, hogy a Kínai Kommunista Párt számára kémképző iskolát létesítsen Magyarországon, akkor 
talán arra is futhatná, hogy a magyar emberek egészségét védje – azokét is, akik nem a Fideszre 
szavaztak. Manhalter Dániel, a Demokratikus Koalíció jelöltje az ellenzéki előválasztáson biztosan 
olyan országgyűlési képviselője lesz a kerületnek, aki nem a leadott szavazatok százalékos aránya 
alapján dönt majd arról, milyen mértékben segítse az itt élő embereket.



 
 

Kérdezem Önt:

• Miért nem adnak pénzt az Illatos úti telep talajcseréjére?
• Miért fontosabb Önöknek a politikai ellenfeleikkel vívott cicaharc a magyar emberek 

egészségénél?
Várom válaszát.
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